
Verslag van de vergadering van het Presidium, gehouden op 26 oktober 2021 in het 
gemeentehuis.

Aanwezig:
de heer F.L.J. van der Meijden voorzitter
de heer A.P.H van der Aa    plv. lid 
de heer J.P.H. Gruijters   plv. lid  
de heer M.H.A. Tijssen lid
de heer B.L.J. van Sinten plv. lid 
de heer J.H. Strijbosch lid
de heer M.L.M. van Heijnsbergen griffier
mevrouw J.W.M. van de Ven secretaris

Afwezig:
de heer H.M.M. van Bree lid
de heer M. van der Heijden lid
de heer J.C.M. Verschuren lid

1. Opening.
De voorzitter opent de vergadering en heet alle aanwezigen welkom. De heer Verschuren wordt 
vervangen door de heer Van Sinten, de heer Van der Heijden door de heer Van der Aa en de 
heer Van Bree door de heer Gruijters.

2. Afsprakenlijst 28 september 2021.
Met betrekking tot de jaarplanning geeft mevrouw Van de Ven aan dat de stukken over het 
voorstel tot het doen van budgetoverhevelingen vanwege drukte pas in de collegevergadering 
van 9 november kunnen worden behandeld. Dit betekent dat deze stukken voor de commissie 
Algemene Zaken van 18 november later worden toegezonden.
Ten aanzien van het voorstel voor de vaststelling van de belastingverordeningen geldt min of 
meer hetzelfde. Dit heeft echter mede ook te maken met de vraag of de behandeling van de 
begroting 2022 leidt tot aanpassingen van de kaders voor deze verordeningen. Het college moet 
deze aanpassingen dan eerst verwerken.  
De evaluatie van het subsidiebeleid wordt over het jaar heen getild en zal begin 2022 
plaatsvinden.
Het presidium stemt hiermee in.
Ten aanzien van de vraag van de VNG om aan te sluiten op het platform Open Raadsinformatie 
is vastgesteld dat de kosten van aansluiting door de VNG worden opgepakt. Aansluiting levert 
verder geen extra werkzaamheden op. Het presidium stemt in met aansluiting op het platform.

3. Vaststelling voorlopige raadsagenda van 11 november 2021.
De Werkgroep wenst gebruik te maken van het vragenhalfuurtje.
Het verloop van de begrotingsvergadering is hetzelfde als andere jaren. Aanvang 19.30 uur. Bij 
het voorstel tot vaststelling van de begroting krijgen partijen 10 minuten de tijd voor hun 



bijdrage. Moties en amendementen worden zo spoedig mogelijk ingediend. Technische vragen 
kunnen tot en met woensdag 27 oktober worden ingediend. 

4. Evaluatie raadsvergadering 14 oktober 2021.
Het was een enerverende vergadering die verder goed is verlopen. Een ieder heeft voldoende 
gelegenheid gehad om zijn/haar mening te ventileren. Het reglement van orde is wat dat betreft 
soepel toegepast. De discussie is verder goed verlopen. In de voorbereiding zijn er vanuit de 
omgeving felle statements gemaakt. Ten aanzien daarvan wordt door het presidium gewezen op 
het belang van het hebben van respect voor elkaar en het hanteren van normale 
omgangsvormen en ernaar te handelen. 
De tegenstrijdige informatievoorziening is als lastig ervaren. De reactie vanuit het college was 
daarentegen kort en duidelijk. De raad heeft op basis van argumenten en feiten de juiste 
beslissing genomen. De gezamenlijke motie van alle partijen was de best denkbare uitkomst 
voor de lokale samenleving. 

5. Evaluatie raadsvisitatie Mariahout.
De visitatie is verlopen zoals verwacht. De avond was goed voorbereid en men heeft zich goed 
gepresenteerd. Complimenten worden gemaakt voor de wijze waarop Zorg om het Dorp de raad 
op de hoogte houdt van wat er leeft in het dorp. Er is informatie opgehaald en men hoopt dat 
men zich ook gehoord voelde. Het college komt met gepaste voorstellen naar aanleiding van de 
opgehaalde informatie.

6. Wat verder ter tafel komt.
Het vergaderschema is akkoord.
Naar aanleiding van een daartoe gestelde vraag wordt toegelicht waarom er geheimhouding rust 
op de bijlagen van de grondnota en waarom deze ter inzage zijn gelegd. 
Opgemerkt wordt dat het vaste agendapunt “stand van zaken gemeenschappelijke regelingen” 
in de praktijk nauwelijks tot bespreking leidt. 
De voorzitter geeft aan dat het vaak om omvangrijke stukken gaat die door de besturen van de 
gemeenschappelijke regelingen worden opgesteld. Die worden altijd in het college besproken. 
Wanneer daar aanleiding voor is zal het college de raad/commissie daarover pro-actief 
informeren. Veel informatie wordt al verstrekt via mededelingen, raadsinformatiebrieven, 
ingekomen stukken en speciale themabijeenkomsten van de gemeenschappelijke regelingen. 
Het agendapunt in de commissies is ook een mogelijkheid voor partijen om vragen te stellen en 
op die manier controle uit te oefenen op het college.

Actielijst:

Nr. Datum Onderwerp Actie Uitvoering
1. 22-6-

21
Procesafspraken 
vergaderingen en 
themabijeenkomsten

Na de verkiezingen 
bespreken wat de 
mogelijkheden voor 
regulering zijn

Burgemeester/ 
griffier



2. 28-9-
21

Jaarplanning Na commissieronde 
november planning 
opnieuw bekijken

Presidium

3. 28-9-
21

Reglement van orde raad 
en commissies

De werkgroep 
vergaderstructuur 
buigt zich over 
voorstel aanpassing 
reglementen. 
Besluitvorming nog 
voor de verkiezingen

Griffier

4. 26-10-
21
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